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Sak 1. Dugnad

Etterspurt fra foreldregruppa. Ivrige på å få bidra og vil gjerne ha konkrete føringer fra
barnehagen om hva som ønskes gjort. Fra personalet: må dugnad bare være ute? Ønskes scene
på trimrommet.

Avdelingsleder opplyser om at det vil bli dugnad og at det er tenkt å sette opp oppgaver vi
ønsker gjort. Informasjon om dugnad vil komme. Angående oppgaver innendørs, avdelingsleder
tar dette spørsmålet videre og får avklaring i god tid før dugnad.

Sak 2. Innspill fra FAU

Det ønskes et endamer utstrakt samarbeid mellom FAU og barnehagen. Ønskes å bli brukt mer.

Sak 3 Tilbakemelding fra foreldre på storbarn

Pedagogtetthet oppleves som lav og noe som går ut over gjennomføring av foreldresamtaler.
Tatt lang tid før gjennomføring av dette. Ønskes økt informasjonsdeling i perioder hvor trykket er
ekstra høyt og aktiviteter ikke lar seg gjennomføre eller blir flyttet på. Litt informasjon bedre enn
ingen. Forståelig at alt ikke kan informeres ut, og avdelingsleder støtter at barnehagen nok kan



bli bedre på informasjon ut til foreldre.

Sak 4 Kosthold

Foreldre har opplevd at barnet har blitt gitt sukkermat som f.eks. pepperkake før foreldre selv
har fått presentert slikt for barnet sitt. Det ønskes mer info om hva som serveres ved f.eks.
høytider og festanledninger hvor det er mer tradisjon for søte bakverk og annen festmat. Med
bedre informasjon er det lettere for foreldre å ta velbegrunnede valg på vegne av sine barn.
Barnehagen tar dette til etterretning.


